
Záznam z 14. jednání  

 Výboru pro rozvojové a investiční priority města Benešov nad Ploučnicí dne 20. 6. 2014, od 9:30 hod. 

Přítomni:  

p. Filip Ušák, předseda výboru  

Mgr. Petra Tojmarová, členka výboru  

p. Ivan Neliba, člen výboru 

p. Petr Jansa 

p. Radek Prášek, člen výboru 

Ing. Karel Šohaj, tajemník výboru  

Ing. Irena Zárubová 

 

14. 1 Výbor se seznámil se ZÚR Ústeckého kraje a ÚP města Benešov nad Ploučnicí. 

14. 2 V souvislosti s přípravou přeložky silnice I/13, Výbor pro rozvojové a investiční priority vyzývá 

všechny orgány města k aktivní součinnosti ve všech záležitostech souvisejících s přípravou této 

stavby, včetně územně plánovacích činností, z důvodu zajištění maximální obezřetnosti k životnímu 

prostředí a funkčnosti této stavby. 

14. 3 Úkol Šohaj – zajistit dokumentaci přeložky I/13 na území města Benešov nad Ploučnicí. 

 


